

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance
Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE**

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
ادارة العمليات والمراقبة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: 06/08/2026
Ref: PHH/IR-WD/0608/2026

التاريخ: 2026/08/06
المرجع: PHH/IR-WD/0608/2026

Subject: Distribution of Pure Health Holding PJSC Dividends for the financial year ended on 31st December 2025 – 2nd instalment

الموضوع: توزيع أرباح شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع. عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 – الدفعة الثانية

تحية طيبة وبعد،

Greetings,

In reference to the subject above and the General Assembly meeting results, held on 02nd April 2026, please be informed that in accordance with the General Assembly approval, Pure Health Holding PJSC will proceed with the distribution of the 2nd instalment of the Dividends for the financial year ended on 31st December 2025 on or before 31st August 2026 for the shareholders registered in the Shareholders register on Monday, 13th April 2026 as per communicated in the General Assembly invitation.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، ونتائج اجتماع الجمعية العمومية المنعقد في 2 أبريل 2026، يرجى العلم بأنه، وفقاً لموافقة الجمعية العمومية، ستقوم شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع. بتوزيع القسط الثاني من أرباح السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 في موعد أقصاه 31 أغسطس 2026 للمساهمين المسجلين في سجل المساهمين يوم الاثنين 13 أبريل 2026، وذلك وفقاً لما ورد في دعوة الجمعية العمومية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



فرهان ملك – العضو المنتدب وعضو مجلس الإدارة
Farhan Malik – Managing Director and Board Member